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Vragen van het statenlid Van Hertum en Flameling (PvdA) ingevolge artikel 44 
reglement van orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2021 nummer 170. 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake besteding 
cultuurgelden: 
 
(ingekomen: 12 maart 2021) 
 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 

1. Is, voor zover Gedeputeerde Staten kunnen 
overzien, een maximaal beroep gedaan op 
de € 2,6 miljoen aan cultuurgelden? 
 

1. Wij hebben de besteding van de 
cultuurmiddelen besproken met de 
portefeuillehouders cultuur. Op basis van 
deze uitwisseling hebben wij het beeld dat de 
gemeenten de middelen zo maximaal 
mogelijk inzetten. Zeven gemeenten hebben 
een specifieke Corona-steunregeling voor 
Cultuur. Bij andere gemeenten is uitvraag 
gedaan en wordt maatwerk toegepast op 
basis van de vraag van instellingen. 
Verschillende gemeenten geven aan dat zij 
bereid zijn om eventueel uit eigen middelen 
aan te vullen mochten aanvragen het 
beschikbare volume overstijgen.   

2. Welke argumenten hanteren gemeenten om 
het geld (deels) niet aan de culturele sector 
te besteden? 
 

2. Voor zover ons beeld strekt is dit beperkt het 
geval en voornamelijk ingegeven door de 
relatief grote eerste uitkering van het Rijk (er 
waren in totaal twee tranches, optellend tot 
ca € 2,6 miljoen). Daarmee overtreffen de 
beschikbare middelen de directe vraag vanuit 
de sector. Er zijn echter ook gemeenten waar 
de ingediende aanvragen de beschikbare 
volumes zullen overtreffen. Het merendeel 
van de gemeenten dat geld overhoudt, 
overweegt deze middelen later dit jaar voor 
cultuur in te zetten. Ook participeren alle 
gemeenten in de Zeeuwse 
stimuleringsregeling cultuur. 

3. Zijn Gedeputeerde Staten bereid om zich tot 
het uiterste in te spannen om deze € 2,6 
miljoen bij de culturele sector te krijgen, 
bijvoorbeeld door middel van overleg met 
gemeentebesturen? Waarom wel / niet? 

3. Zie boven. Wij zijn sinds de uitbraak van de 
COVID-19 pandemie in frequent en 
constructief overleg met de gemeenten over 
de inzet op cultuur.   

4. Hoe zien Gedeputeerde Staten de situatie op 
dit moment voor de culturele sector in 
Zeeland? Wat is aanvullend op de twee 
landelijke regelingen van het Ministerie van 
Onderwijs, Cultuur & Wetenschap nodig? 

4. Op dit moment is het grootste probleem voor 
de sector het gebrek aan perspectief. Het is 
onduidelijk wanneer en hoe de sector weer 
open mag. Daarbij zijn met name de 
zelfstandige cultuurprofessionals, de makers, 
nog altijd een kwetsbare groep. De sector 
vreest dat ook 2021 grotendeels als ‘verloren’ 
moet worden beschouwd. Ook is er zorg dat 
de toegankelijkheid van cultuur afneemt, 
omdat met minder bezoekers de prijs 
omhoog zal gaan. De sector wil 
experimenteren met nieuwe verdienmodellen 
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en hybride (digitaal-fysieke) concepten en 
producten om het publiek te bereiken. Met 
het Zeeuws Stimuleringsfonds Cultuur en de 
Ontwikkelagenda Cultuurveld zetten wij hier 
op in en daarbij is Rijkssteun ook altijd 
gewenst.   

 
 MIDDELBURG, 16 maart 2021 
  
Namens fractie: PvdA 
Van Hertum en Flameling 

Gedeputeerde Staten 
 
Drs. J.M.M. Polman 
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